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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Tenje (M)

2024/25:84 Barnbidraget och barnfamiljernas ekonomi

Barnbidraget har länge varit ett viktigt ekonomiskt stöd för barnfamiljer i 
Sverige. Det ger en grundläggande trygghet som bidrar till att täcka 
kostnaderna för att uppfostra barn, oavsett familjens inkomstnivå. Under de 
senaste åren har dock prisnivåerna ökat kraftigt, vilket har satt många familjer i 
en pressad ekonomisk situation.

Trots att inflationen nu har börjat sjunka kvarstår höga priser på många 
basvaror, tjänster och räntor som direkt påverkar barnfamiljernas ekonomiska 
situation. Många föräldrar upplever att de inte längre får samma ekonomiska 
stöd genom barnbidraget som de en gång fick.

Barnbidraget kommer inte att höjas. Av allt att döma prioriterar regeringen 
hellre skattesänkningar för de allra rikaste i stället för att höja barnbidraget för 
alla de barnfamiljer som vänder och vrider på varje krona.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anna Tenje:

 

Varför förespråkar inte statsrådet en höjning av barnbidraget i denna fortsatt 
tuffa ekonomiska situation för landets barnfamiljer?

………………………………………

Arber Gashi (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-03
Besvaras senast
2024-10-24
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


